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Zapytanie 

w sprawie: wjazdu z ul. Stawowej w  al. Włókniarzy 

 

W związku z  interwencją mieszkańca zwracam się z pytaniem czy istnieje możliwość 
poprawy bezpieczeństwa wyjazdu z ul.Stawowej w al. Włókniarzy. Mieszkańcy obawiają się, ze i tak 
już utrudniona widoczność zjazdu może utrudnić powstanie sklepu i parkowanie  przy nim 
samochodów. Co może przymusić do wjazdu na przeciwny pas ul. Stawowej. Czy istnieje możliwość 
instalacji jakiegoś lustra czy też zmiany organizacji ruchu.  

  

 

 

 

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 




